
Title (en)
Inner-boot for shoe for gliding sports

Title (de)
Innenschuh für Schuh für Gleitsportarten

Title (fr)
Chausson de confort pour chaussure de sport de glisse

Publication
EP 1319347 A1 20030618 (FR)

Application
EP 02027697 A 20021213

Priority
FR 0116279 A 20011217

Abstract (en)
The anklet comprises a boot shaped part (1) with a slit (2) in the front of its upper edge to under the instep. The slit has a width such that when
closed on the leg the anklet almost completely envelops the leg. The zones abutting the slit have padding (7,8) of different thickness and/or
hardness. The thickest padding (7) is supported on the internal side of the leg. The anklet can have a fastening tongue (3).

Abstract (fr)
Le chausson de confort comprend une partie en forme de botte (1) fendue (2) sur le devant de son bord supérieur jusqu'en dessous du cou de
pied. La fente (2) est de largeur telle qu'en position fermée sur la jambe, le chausson enveloppe presque complètement la jambe. Les zones
jouxtant la fente présentent des rembourrages (7, 8) d'épaisseur et/ou de dureté différentes, le rembourrage le plus épais et/ou le moins dur (7)
venant s'appuyer sur le côté interne de la jambe. Le chausson peut être muni d'une languette (3) ou d'un moyen de fermeture. Un tel chausson est
particulièrement confortable. <IMAGE>
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